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Interpelacja

W imieniu mieszkaic6w Wloclawka zwracarn sig z uprzejmq proSb4 o budowq

sygnalizacji dwietlnej przy przejSciu dla pieszych u zbiegu ulic Obwodowej i Jasnej.

PowyZsze przejScie zlokalizowane jest przy bardzo ruchliwej ulicy Obwodowej , kt6ra lEczy

osiedle Poludnie z osiedlem Zazanncze. Sygnalizacja iwietlna umoZliwi przechodniom

bezpieczne przedostanie siQ na drug4 stronQ jezdni a dla kierowc6w nie bg&ie uciq,zliwa,

poniewaZ wl4czaC sig bgdzie tylko po naciSnigciu przycisku przez pieszych. poprawa

bezpieczefstwa w t1,rn miejscu jest niezbEdna.

Uprzejmie proszE Pana Prezydenta o pozyty$'ne rczpatzeue powylszej proSby.

Z powa2aniem'(o!-t1* J"*d*
Katarzyna Zarqbska


